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ZAPSAL: 

Barbora Masluková 

 

POTVRDIL:  

Předseda ŽP – Karel Krejčík 

 

 



 

 

I. Kontrola prezence 

(1) Z celkového počtu 16-ti členů parlamentu, bylo přítomno celkem 10 členů, kdy nepřítomno bylo 6  

z toho 2 byli omluveni. 

 

II. Volba místopředsedy 

(1) Místopředsedou se rozumí osoba, jenž je pověřena zastupováním předsedy ŽP, v době kdy: 

 

a) Je předseda ŽP nepřítomen na schůzi ŽP 

b) Nemůže-li předseda ŽP krátkodobě vykonávat svojí činnost ze závažných důvodů, které však 

nejsou v rozporu se školním řádem a je řádně omluven 

c) Požádá li předseda ŽP, při velké pracovní vytíženosti, související s chodem ŽP, o spoluúčasti 

na plnění úkolu, svěřeného předsedovi ŽP, popřípadě jeho vyřešením, v případě, pokud by pro 

předsedu nebylo možné tyto úkoly zvládnout. 

d) V případě, že je předseda ŽP ze závažných a opodstatněných důvodů odvolán z funkce plénem 

ŽP. 

Místopředseda by měl rovněž předsedovi ŽP pomáhat. 

(2) Pro volbu místopředsedy byla jako forma hlasování určena elektronická anonymní forma. Jediným 

kandidátem byla Veronika Vorlická za třídu 3.S a proto byla jmenována místopředsedkyní ŽP 

Seifertovy Sady. 

III. Volba zapisovatele 

(1) Zapisovatelem se rozumí osoba, vytvářející písemný zápis ze schůzí ŽP a ostatní tiskopisy. Rovněž tyto 

tiskopisy archivuje a na vyžádání umožňuje nahlédnutí, poslání atd.  

 

(2) Pro volbu zapisovatele byla jako forma hlasování určena elektronická anonymní forma. Jediným 

kandidátem byla Barbora Masluková za třídu 2.S a proto byla jmenována zapisovatelkou ŽP Seifertovy 

Sady. 

 

 

IV. Volba vedoucího výboru pro komunikaci s veřejností 

(1) Vedoucím výboru se rozumí osoba, jenž je odpovědná za funkci a vedení výboru. Obvykle je tento post 

svěřen osobě, jenž se nejvíce zajímá o problematiku, řešenou příslušným výborem. 

 

(2) Pro volbu vedoucího výboru pro komunikaci s veřejností (dále jen: „vedoucí výboru“) byla jako forma 

hlasování určena elektronická anonymní forma. Kandidovali: 

 

a. Vojtěch Haták (č. kandidáta: 1.), za třídu 3.V 

b. Nikola Masáková (č. kandidáta: 2.), za třídu 3.V 

  



 

 

(3) Formou tajné volby na II. schůzi Žákovského parlamentu, Žákovský parlament Seifertovy Sady,  

z v o l i l   

jako vedoucího výboru  

kandidáta č. 1  V o j t ě ch a   H a t á k a , za třídu 3.V. 

 

V. Sestavení výboru pro komunikaci s veřejností 

(1) Na této schůzi byla vznesena nabídka členství ve výboru pro komunikaci s veřejností, každý kdo se 

přihlásil byl do výboru přijat z důvodu pracovní vytíženosti výboru. Z těchto zástupců ŽP byl výbor 

sestaven. 

(2) Členy výboru pro komunikaci s veřejností se stali: 

a. Veronika Vorlíčková 

b. Vojta Haták 

c. Karel Krejčík 

d. Barbora Masluková 

VI. Vyjádření parlamentu k vyjádření vedení školy k zápisu z I. schůze 

(1) Na základě zápisu z I. schůze ŽP se vedení školy vyjádřilo k problémům probíraným na příslušné 

schůzi, viz. Vyjádření k zápisu z jednání žp, ze strany pedagogů (Výtažek) 

(2) Parlament se rovněž ke stanoviskům pedagogů, uvedeným ve výše zmíněném dokumentu vyjádřil 

následovně: 

Dům dětí a mládeže 

1. Multilicence na MS office 
(1) Studenti poukázali na nutnost pořízení multilicence na Office Software, protože ho učitelé vyžadují 

pro zpracovávání některých zadání. Pan ředitel sdělil, že je tato záležitost v jednání se zřizovatelem 

(Středočeský kraj). (vyjádření od Ing. Josefa Vavřince):2. 11. 2022 uzavřel Středočeský kraj smlouvu 

na dodávku licencí Microsoft 365 A3 se společností SoftwareONE Czech Republic s.r.o. Tím se škole 

otevřou možnosti poskytnout licenci Office našim žákům i na soukromý PC po dobu jejich studia na 

naší škole. 

(2) Parlament se na základě tohoto vyjádřil následovně, a to:  

(3) Děkujeme, že se to řeší ale rádi bychom už nějaký výsledek. Trvá to už docela dlouho. Kdy bude 

možnost si to stáhnout? 

Zakoupení nábytku, teplé večeře, nedodržování rozpisu snídaně 

(4) Vyjádření intru:  
(5) Teoreticky všechno, co tam napsali, tak se na tom pracuje, pračka by měla být, stejně tak jako nová 

kuchyňka a o počítačové učebně nám řekli, eh co dodat, k těm snídaním, dostávali jsme jinou snídani 
úplně, nejen pečivo, měla být třeba šunka a dostali jsme nějakou květákovou pomazánku, tak to byl 
problém, jinak vypadá to se všechno ne nějak řeší. Pokud ale někdo nemá v úterý a čtvrtek večeři, tak 
se stejně musí vracet v půl šesté, kdy se večeře podává, tak to by se mohlo změnit 

 

Vzdělávací budova Seifertovy Sady 

1. Počet testů v jednom dni 
(1) Studenti zmínili problematiku počtu testů zadávaných v jednom dni. Učitelé by měli sjednotit kritéria 

„velikosti“ testů. Na poradě učitelů přednese PhDr. Lucie Lánská. (vyjádření od Mgr. Radka Pařeza) 

Není písemka jako písemka, čtvrtletní práce jedna za den a předem ohlášená a zapsaná v plánu akcí 



 

 

školního systému Bakaláři. Počet "malých písemek", třeba desetiminutových přepadovek, není ničím 

omezený. Třeba místo ústního zkoušení. Záleží na domluvě s vyučujícím. Jde však o nepsané pravidlo, 

přece platí, že má žák chodit do vyučování připravený. 

(2) Parlament se na základě tohoto vyjádřil následovně a to: 

(3) Tato odpověď nebyla dostačující a byla dost obecná. Většina učitelů desetiminutovky nezadávají jako 

desetiminutovku ale jako prostě test, na ten test máme celou hodinu tak jaká to je velikost testu, když 

to není desetiminutovka ale ani čtvrtletní test. Ano žák má chodit připravený do školy, ale učit se na 

každý předmět není prostě možné zvlášť, když také máme svůj osobní život (koníčky, sport, apod...)  

(4) Také by si měli učitelé testy rozplánovat do celého čtvrtletí nebo pololetí a nedohánět známky na 

poslední chvíli. 

(5) Domácí úkoly by měli být správně neklasifikované. Jsou to úkoly na doma jak už vyplývá z názvu a 

tudíž i dobrovolné. 

2. Jídelna 
(1) Bylo by super, aby se pořídili ještě nějaké stoly a spojili se k sobě. Teď tam nějaké spojené jsou a 

místa tam je ještě dost. Jsou tam dlouhé fronty na oběd a po chvíli si není kam sednout. 

(2) Také nás zajímá, kdy končí smlouva na toaletní potřeby a byli bychom rádi, aby se neprodlužovala a 

pořídili se trochu kvalitnější.  

(3) A byli bychom moc rádi, aby se neprodlužovala smlouva na automat. Stále a pořád jsou s ním 

problémy (nevrací peníze, zboží se zasekne, atd..) 

VII. Hlasování o návrhu modernizovaného loga školy 

VIII. Hlasování o návrhu loga ŽP 

 

IX. Předběžné hlasování o návrhu předpisu č. 002/2022 

(1) Byl předložen návrh …. 

(2) Parlament se dohodl tak, že se jednání o tomto  o d r u č u j e  a bude  svolána  

 m i m o ř á d n á    s ch ů z e , kde bude toto zvláště projednáváno a doplňováno pozměňovacími 

návrhy. Přes komunikační kanály ŽP bude dohodnuta forma (elektronická × prezenční) a datum 

zasedání, kdy ze zasedání bude vytvořen speciální zápis. 

X. Návrhy a podněty zúčastněných 

 

 

 

 

 

 

V Kutné Hoře dne  30.1.2023 

 

Masluková Barbora, v.r. 

Karel Krejčík, v.r. 


